

# Sauerbruch Hutton

\* 1955 / 1957



Louisa Hutton und Matthias Sauerbruch studierten an der Architectural Association London. 1995 bis 2007 hatte Matthias Sauerbruch Lehrstühle an der Technischen Universität Berlin und der Akademie der Bildenden Künste Stuttgart. Die beiden lehren seit 2007 an der Harvard Graduate School of Design.

Die Architekten Louisa Hutton und Matthias Sauerbruch haben eine individuelle Architektursprache entwickelt, die dem Büro Sauerbruch Hutton seit seiner Gründung 1989 internationalen Ruf verliehen hat. Ihr ganzheitlicher Planungsansatz vom Städtebau bis zum Möbeldesign verbindet Funktionalität mit hohem architektonischen Anspruch, Sinnlichkeit und ökologischer Nachhaltigkeit.

Die Projekte von Sauerbruch Hutton, darunter das Umweltbundesamt in Dessau (2005) und das Museum Brandhorst in München (2008) wurden mit zahlreichen Preisen ausgezeichnet. Ihr erstes Hochhaus, die GSW Hauptverwaltung in Berlin (1999), ist seit 2009 Teil der Architektursammlung des MoMA in New York.

Sauerbruch Hutton entwarfen folgende Produkte: Munich Lounge Chair, Munich Sofa, Munich Coffee Table

Mehr Informationen zu den Architekten finden Sie unter: [www.sauerbruchhutton.com](http://www.sauerbruchhutton.com)

## ClassiCon

Classic Contemporary Design

Louisa Hutton and Matthias Sauerbruch studied at the Architectural Association of London. From 1995 to 2007 Matthias Sauerbruch held professorships at the Technical University of Berlin and the State Academy of Art and Design, Stuttgart. Both have been teaching at the Harvard Graduate School of Design since 2007.

Architects Louisa Hutton and Matthias Sauerbruch have developed a signature architectural language that has brought the Sauerbruch Hutton agency for architecture, urbanism and design international recognition since its founding in 1989. A holistic approach to planning, from urban development all the way to furniture design, merges functionality with exacting architectural demands, sensuality with environmental sustainability.

Sauerbruch Hutton's projects, among them the Federal Environmental Agency in Dessau (2005) and the Brandhorst Museum in Munich (2008), have been awarded numerous prizes. Their first highrise, the GSW Headquarters in Berlin (1999), became part of the architecture collection of the MoMA in New York in 2009.

Sauerbruch Hutton designed following products: Munich Lounge Chair, Munich Sofa, Munich Coffee Table

For further information about the architects please go to: [www.sauerbruchhutton.com](http://www.sauerbruchhutton.com)



MUNICH LOUNGE CHAIR 2009



MUNICH COFFEE TABLE 2010



MUNICH SOFA 2010